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     VERSLAG ALGEMENE VERGADERING JEUGDRAAD                                                             

23 SEPTEMBER  2023   

Verwelkoming 
Aanwezig:  

Sam Peeters, Leonie Van de Voorde en Matteo Moriau (KLJ Zoersel), Tine Vervecken en Summer 

Van den Langenbergh (Akabe KrisKras), Robbe Cornelis (Chiro Waks), Yulian Michielsen en Ewoud 

Meeusen (JH Zoezel), Celia Ben Slimane, Anne Ooms en Eveline Orban (Chiromeisjes SA), Thije 

Liekens (JNM), Lenz De Decker en Sienna Nijs (KLJ Halle), Axel Schuurmans en Héline Jochums 

(Scouts Zoersel), Kitty Busschodts (waarnemend gemeenteraadslid), Lieselotte Van Arnhem 

(Jeugdraadvoorzitster), Alan Lefevere (agendacommissie), Kristien Schryvers (jeugddienst), Luc 

Kennis (schepen voor jeugd). 

 

Verontschuldigd : Jules Reniers (jeugdhuis De Non) 

 

Kennismakingsrondje :  

Nieuw werkjaar wil zeggen, veel nieuwe gezichten. Tijd voor een vragenrondje waarbij de hamvragen 

zijn : Hoe was jullie (kamp)zomer? Hoe verloopt de ledenwerving bij de start van het nieuwe 

werkjaar?  

- Ewoud : Veel leuke activiteiten gepland in JH Zoezel 

- Robbe : Chiro Waks heeft een goed kamp achter de rug en de ledenwerving loopt ok. Er zijn 

een 15 tal nieuwe leden. Net als alle jaren zijn ze in de scholen gaan 

-  spelen om het bestaan van de chiro bekend te maken. Ze zagen toen ook de stoepkrijtactie van 

KLJ Zoersel en plannen dit mogelijk ook volgend jaar.  

- Celia, Anne, Eveline, : Chiromeisjes SA zijn dit jaar tweemaal op kamp geweest. Het 

traditionele kamp in eigen land en buitenlands JEKAkamp met de oudste takken in Hongarije. 

Ze haalden het nieuws omdat op de terugweg van Hongarije de bus in panne is gevallen in 

Oostenrijk. Met een serieuze vertraging is iedereen veilig en wel thuis geraakt. De 

chiromeisjes zijn hun nieuwe werkjaar goed gestart.  

➔ De schepen informeert of de oproep op de vrijwilligersbeurs naar koks voor het kamp 

vrijwilligers had opgeleverd. Dit was niet het geval.  

- Thije : De zomeractiviteiten van JNM zijn vlot verlopen en ze hebben 5 nieuwe leden.  

- Axl : De nacht van de Long Man is vlot verlopen.  

- Lenz, Sienna : Ze hebben nog geen zicht op het aantal nieuwe leden bij KLJ Halle. De 

Beachparty was ok.  

- Summer, Tine : Akabe heeft een leidingstekort, hierdoor hebben ze ook wachtlijsten. Ze 

zoeken nog zeker 3 leiding.   

De opendeurdag op Domein De Welvaert ism  Natuurpunt en JNM  is positief verlopen.  

➔ Oproep bij iedereen om bij geïnteresseerden (vb oud-leiding) op te roepen om leiding te 

worden bij Akabe.  

➔ De jeugddienst informeert of er een oproep in de e-nieuwsbrief van de gemeente kan 

worden opgenomen. Akabe stuurt alvast hun oproep door.   

- Sam, Leonie, Matteo : De startactiviteit was goed en de Beachparty was een succes. Ze 

schatten dat ze een 35 tal nieuwe leden hebben.  

- Alan maakt momenteel geen deel uit van het bestuur van JH De Non, maar hij vermoed dat ze 

ook wel een goede zomer achter de rug hebben.  

- Siebe : Chirojongens hadden ook een leuk buitenlands kamp.  
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Goedkeuring verslag jeugdraad 4/05/2023:  

Tijdens de vergadergin werden geen opmerkingen of vragen geformuleerd bij het verslag. Het verslag  

werd goedgekeurd.  

Nvdr : Na de vergadering werd vastgesteld dat bij het agendapunt aanvraag verbouwingstoelage KLJ 

Zoersel er geen rekening gehouden werd met de bepaling uit het regelement dat de maximumtoelage 

voor verbouwing jeugdtoelage 5000 euro bedraagt. KLJ Zoersel kan dus na binnen brengen van 

facturen slechts aanspraak maken op max 5000 euro en niet 5.444, 47 euro. De verwarring is 

ontstaand doordat KLJ deze aanvraag oorspronkelijk ingediend had als aanvraag energiebesparende 

maatregel, maar kwam hierop terug omdat er mogelijk nog andere werken gepland waarvoor op een 

later termijn die ze via het reglement energiebesparende maatregelen willen aanvragen.  

Zodra dit werd vastgesteld werd KLJ hierover ingelicht.  

 

Mededelingen   
 

Terugkoppeling vragen en adviezen vorige jeugdraad 

- De aanvragen speerpuntacties werden door het schepencollege allen goedgekeurd. Voor volgende 

evenementen werd een vrijstelling van retributie van het beschikbare materiaal uitleendienst en 

evt. huur gemeentelijke zalen toegestaan : KLJ feesten Zoersel, Beachtparty KLJ Halle, 

Waksation.  

- De bouwtoelage aan KLJ Zoersel voor het vervangen van de verwarmingsketel werd 

goedgekeurd. Zie opmerking bij punt goedkeuring verslag. De jeugddienst geeft mee dat KLJ nog 

wel de facturen moet bezorgen voordat er overgegaan kan worden tot uitbetaling van de 

verbouwtoelage van 5000 euro.  

Speelruimte  :  

- Smisplein : De eerste avontuurlijke speelimpulsen werden geplaatst : staptstenen, beweegbank, 

trampoline, … De nestchommel wordt nog nageleverd, de speelelementen bij het 

beweegparcours zullen pas geplaatst worden als de banken zijn geleverd. Er wordt ook werk 

gemaakt van een infobord voor deze bijkomende speelplek. De aanplanting wordt voorzien in 

het najaar. Minister Crevits heeft een werkbezoek afgelegd ikv het project Zorgzame buurten en 

bezocht hierbij ook de aanleg van het speelplein.  

➔ Bij de realisatie werd zoveel mogelijk de input van de kinderen uit de bevraging in 

2021 rond speelruimte in deelgemeente Zoersel meegenomen. Een van de zaken die 

daaruit naar voor kwam was de vraag naar een kabelbaan. Dit werd niet gerealiseerd 

binnen dit project. De schepen voor jeugd informeert of er andere locaties zijn waar dit 

eventueel wel gerealiseerd kan worden en of er nog andere suggesties zijn voor verfraaien 

van speelruimte in deelgemeente Zoersel ?  

- Vanuit de dienst Welzijn werd er voorgesteld om werk te maken van een rookvrije generatie 

door deel te nemen aan de campagne ‘Generatie Rookvrij’ dat als doel heeft om iedereen 

geboren na 2019 te laten opgroeien in een rookvrije omgeving.. 

https://www.generatierookvrij.be/ 

Hierbij wordt voorgesteld om zoveel mogelijk openbare ruimte rookvrij te maken. Ze stellen zo 

ook voor om speelpleintjes rookvrij te maken. Een rokende supporter naast een voetbalplein zou 

hierop aangesproken moeten worden. Er zijn al een aantal plaatsen waar niet gerookt mag 

worden vb in een bos.  

De schepen geeft aan dat dit moeilijk hard te maken is, daarom dat er gevraagd is om een 

sensibiliseringscampagne uit te werken.  

De schepen informeert hoe de jeugdraad staat t.o.v. een rookverbod aan hun lokalen ?  

➔ Chirojongens Sint-Antonius vreest dat dit bij hen niet haalbaar is omdat de eigen 

leiding rookt. Ze doen dit niet in bijzijn van kinderen, maar als de leiding alleen op het 

lokaal is, wordt er buiten aan het lokaal wel gerookt.  

https://www.generatierookvrij.be/
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➔ KLJ Zoersel merkt op dat het hun opgevallen is bij de opkuis van de Beachparty 

hoeveel wegwerpvapers ze gevonden hebben.  

 

ADVIES jeugdraad :  

De jeugdraad adviseert om te sensibiliseren rond Vapen  bij jongeren. Iedereen is het 

erover eens dat tijdens jeugdwerkactiviteiten in het bijzijn van de leden niet gerookt mag 

worden. Ook in jeugdhuizen is er binnen al een rookverbod. Als er gerookt of gevaped 

wordt, gaat men hiervoor buiten staan. Dit brengt dan soms wel overlast voor de buren  

met zich mee.  

 

- Beachvolleybalvelden Sint-Antonius :  

Volleybalclub Amigos stelde de vraag aan het schepencollege of ze 3 omheinde (wil zeggen 

niet-publiek toegankelijk) beachvolleybalvelden mogen realiseren.  

Oorspronkelijk werd de inplanting van het skateplein verplaatst om dit te realiseren over de 

beek aan de brandweg naast de Amigos Arena. Er was toen ook plaats voorzien voor  1 publiek 

toegankelijk beachvolleybalveld zoals vroeger tussen de prefabs bij de eerste huisvesting van 

JH Joeniz. Ondertussen is op die plek een mast en een schuilhut voorzien voor de boogschutters. 

Voc Amigos vraagt om de beachvolleybalvelden te mogen realiseren voor de kleuterschool 

Beuk en Noot,  op het grasveld waar de fietsenstalling en wat struiken staan tussen de sporthal 

Beuk en Noot en de De Zoest. 

De schepen voor jeugd vraagt of het aangewezen is om er een vierde openbaar 

Beachvolleybal veld te voorzien aan de Achterstraat ?  

➔ KLJ Zoersel geeft aan dat het Beachvolleybalveld op het Kiekeboeplein veel gebruikt 

wordt.  

➔ Chirojongens Sint-Antonius zouden dit ook een meerwaarde vinden om met hun leden 

te kunnen beachvolleyballen.  

 

ADVIES jeugdraad :  

De jeugdraad adviseert om naast de drie beachvolleybalvelden gevraagd door Voc Amigos 

ook een openbaar beachvolleybalveld te voorzien voor recreatief gebruik op de site 

gemeenschapsinfrastructuur Achterstraat.    

 

Kampvervoer :  

- Er werden geen opmerkingen geformuleerd over het kampvervoer deze zomer. Alles is 

vlot verlopen. De jeugddienst roept op om het kampvervoer voor de zomer 2024 tijdig 

(tegen 15 maart) aan te vragen. Vroege aanvragers moeten nu lang wachten omdat de 

puzzel pas gelegd kan worden als alle aanvragen binnen zijn.  

- Chiro Waks geeft aan dat ze voor volgend jaar wel met een probleem zitten dat ze niet 

langer beroep kunnen doen op een oud-leiding die chauffeur was om een deel van hun 

materiaal te transporteren. De dienstverlening van kampvervoer blijft dus zeker 

noodzakelijk.  

- Chiro Waks informeert of ze dergelijke container kunnen gebruiken als extra berging.  

➔ De kampcontainers worden doorheen het jaar ook gebruikt door onze technische 

dienst. Ze kunnen dus niet vast ergens geplaatst worden als extra berging.  

➔ Je kan overwegen om zelf een container aan te kopen als extra berging, maar loop dan 

eerst langs bij de collega’s van ruimtelijke ordening om na te gaan of dergelijke vaste 

extra bergplaats op jullie terrein geplaats mag worden.  
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Feestbeleid : Milieuvergunning gemeentelijke fuifzaal Zoezel :  

Voor de fuifzaal was een milieuvergunning van 100 dBa. Deze moest vernieuwd worden. Hiervoor 

diende een akoestisch onderzoek opgemaakt te worden. Op 22/9/22 werd het akoestisch onderzoek 

uitgevoerd. Toen bleek dat de geluidsinstallatie ook aan vernieuwing toe was. Deze werd deze zomer 

vernieuwd.  

Nu blijkt uit het verslag van dit akoestisch onderzoek dat de provincie adviseert om een vergunning 

aan te vragen tot 90 dBa omdat er geluidslekken zijn met name aan de deur van de Backstage en aan 

de voordeur doordat de tweede dubbele deur verwijderd is.  

Er dient dus bekeken te worden door de milieu en technische dienst, hoe dit probleem van 

geluidslekken gedicht kan worden om de zaal terug fuifwaardig te maken. .  

 

➔ Yulian geeft aan dat deze tweede dubbele deur terug gevonden zou zijn, maar dat er enkel 

een deel van het scharnier mist om deze terug te hangen.  

 

Feestbeleid : aanbouw lokaal Okra  

Okra gaat een lokaal bouwen voor zaal klavier. Hierdoor zou de inkom van zaal klavier verplaatst 

worden naar de nooduitgang achteraan de toiletten. Hierdoor zou de capaciteit van de zaal terug 

gebracht worden naar max 99 personen.  

Nvdr : Blijkt dat als Okra akkoord is dat in geval van nood, de huidige nooduitgang vooraan 

gekoppeld wordt aan het brandalarm en er gevlucht kan worden via het okra-lokaal, de zaal 

haar capaciteit zal behouden blijven.  

Chiromeisjes Sint-Antonius merkt op dat ze geen locatie meer vinden voor hun Brunch en 

Ball dat vroeger doorging in de parochiezaal. Ze kunnen ook geen alternatieve locatie vinden. 

Ze zijn dus genoodzaakt om een tent te plaatsen en dat is een dure affaire.  

Kan bekeken worden of deze zaal hiervoor ingezet kan worden ?  

 

Buurtpaviljoen site Achterstraat :  

De jeugdraad gaf reeds aan dat dit voor hen vooral de functie van een overdekte speelruimte moet 

hebben.  

Zoals eerder werd aangegeven wil men deze overdekking duurzaam realiseren door bouwmaterialen te 

recycleren. Onze groendienst bekijkt nu bij elke boom die gekapt wordt of deze kan gebruikt worden 

bij de realisatie van dit paviljoen.  

Er werden Leader-subsidies binnen gehaald door Regionaal Landschap Voorkempen : Kids & 

Kempen - Stiel met Stijl.. De subsidies kunnen ingezet worden om jongeren in contact te brengen met 

oude ambachten vb het ontschorsen of kantrechten van de bomen voor realisatie van het 

buurtpaviljoen. Deze workshops worden ingepland op vrijdag 1 en zaterdag 2 december.   

Voor vrijdag zouden de geïnteresseerde scholen met richting houtbewerking worden uitgenodigd. Op 

zaterdag zou het jeugdwerk kunnen aansluiten. Noteer de datum indien interesse.  

Regionaal Landschap Voorkempen kan na realisatie van het buurtpaviljoen ook workshops nestkastjes 

en insectenhuisjes bouwen binnen dit project aanbieden.  

 

Subsidies aanvragen :  

De jeugddienst roept op om volgende zaken in orde te brengen tegen :  

15/10 : binnen brengen deelnamebewijzen vormingscursussen 

 Binnen brengen facturen eigen georganiseerd kampvervoer.  

30/10 : jeugdhuizen dienen hun aanvraag werkingstoelage in.  

15/11 : jeugdbewegingen dienen aanvraagdossiers werkingssubsidies in. Vergeet de 

verplichtte bijlagen niet mee te sturen.  
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Samen studeren :   

Zalen Dorpszicht 1 en 2  (elk 10 plaatsen) en lokaal 1.3  (8 plaatsen) in het gemeentehuis werden 

gereserveerd van 27/12 t.e.m. 2/12 telkens van 9 tot 19u.  

Zaal Dorpszicht 2 zal niet beschikbaar zijn vanaf  de tweede week  na de kerstvakantie op 

zaterdagvoormiddag en woensdagnamiddag.  

➔ Siebe vraagt of er niet meer plaatsen kunnen gerealiseerd worden in Sint-Antonius ?  

➔ Dit kan zeker niet in het administratief centrum. Er wordt nu al gevraagd om de ruimte 

minder lang voor te behouden voor studenten. De studenten hebben de ruimte ook niet 

altijd netjes achter gelaten en de uren werden niet altijd gerespecteerd. Ook studenten 

onderling kloegen over het feit dat de zaal soms gereserveerd werd door 1 iemand 

voor 8 personen, maar dat er dan in de praktijk soms maar 1 iemand was.  

➔ Ook voor jeugdhuizen is dit niet altijd haalbaar om hun ruimte open stellen omdat de 

bestuursleden vaak zelf student zijn en dus ook constante permanentie kunnen 

garanderen.  

 

Bespreken  

 
Vraag JH Zoezel i.v.m. werkingstoelage 

Jeugdhuis Zoezel klopte bij de jeugddienst en schepen voor jeugd aan met de vraag of de gemeente 

hen kon helpen bij hun financiële problemen.  

Het vorige bestuur heeft bij de overdracht meegegeven dat het jeugdhuis financieel gezond was. 

Echter snel bleek dat er heel wat grote rekeningen binnen vielen. Bovendien zou er drank dat klaar 

stond voor Bal Marginal, verdwenen zijn. Het jeugdhuis kent nu een schuld van 3668 euro bij de 

brouwer. De brouwer wil eerst een gedeelte terugbetaald zien en wil dat alle drank vanaf nu vooraf 

betaald wordt en dat er wekelijks een bepaald bedrag terugbetaald wordt. De agendacommissie besloot 

al een voorafbetaling te doen zodat er drank is voor OBNM.  

 

Concreet is de vraag die nu voorligt voor de jeugdraad of ze een positief advies geven bij het voorstel 

dat éénmalig en uitzonderlijk wordt toegestaan dat JH Zoezel hun volledige werkingstoelage waar ze 

aanspraak op kunnen maken, kan worden uitbetaald. Dit geeft hen opnieuw wat financiële ruimte.  

 

Voorbije weekend heeft JH Zoezel ook samen gezeten met JH De Non van hoe zij bepaalde zaken 

aanpakken. Het lijkt zinvol om ook eens samen te zitten met de penningmeesters om het 

Assistprogramma toe te lichten.  

JH Zoezel trok recentelijk ook zijn prijzen op en zal dit opnieuw doen bij het nieuwe kalenderjaar. De 

agendacommissie gaf ook al mee dat ze elke activiteit vooraf goed moeten budgetteren en er ook een 

inspanning/engagement gevraagd kan worden aan hun eigen leden. Het beperken van gratis 

consumeren van Av-s is ook een zaak waarop ingezet moet worden.  

 

Advies jeugdraad :  

De jeugdraad geeft positief advies aan het college van burgemeester en schepenen bij het voorstel van 

de agendacommissie om uitzonderlijk en éénmalig de ganse werkingstoelage toe te kennen aan Jh 

Zoezel zodat ze hiermee meer ademruimte krijgen. Voorwaarde is wel dat ze de besproken 

maatregelen (vooraf goed budgetteren, engagement eigen leden, samen zitten jh De Non)  in acht 

nemen.  

 

Afvaardiging jeugdraad in Gecoro 

De gemeentelijke commissie Ruimtelijke ordening geeft advies over 

➔ het opmaken van een ruimtelijk structuurplan en de ontwikkeling van ruimtelijke 

uitvoeringsplannen (rup); 

➔ stedenbouwkundige verordeningen, bezwaarschriften en vergunningsaanvragen; 



 

 6/9 

➔ alle zaken die met ruimtelijke ordening te maken hebben. 

De jeugdraad heeft een zeteltje binnen deze adviesraad om daar de belangen van kinderen en jongeren 

op ruimtelijk vlak op te volgen. Omdat de chiro’s van Sint-Antonius ikv hun bouwplannen 

geconfronteerd worden knelpunten rond het thema ruimtelijke ordening, was de afspraak dat 

chiromeisjes en chirojongens het zeteltje van de jeugdraad bemande. We kregen echter door dat het al 

lang geleden was dat de afgevaardigde nog aanwezig waren. Daarom werd de vraag gesteld aan de 

chiro of ze dit nog langer willen opvolgen. Paulien De Hoey stelt zich hiervoor kandidaat. Het is de 

bedoeling dat Paulien ook telkens terugkoppelt naar de jeugdraad welke punten er werden besproken.  

Mogelijk zijn er nog geïnteresseerden om eventueel als plaatsvervanger deze stoel te bemannen (vb 

studenten landmeetkunde, bouwkundig ingenieurs, …) Mocht dit het geval zijn gelieve dit dan door te 

geven aan de jeugddienst.  

➔ De jeugdraad is akkoord dat Paulien De Hoey afgevaardigd wordt vanuit de jeugdraad 

op de gecoro.  

 

Evaluaties 

-  gemeentelijk jeugdwerk : speelpleinwerking ZipZap 

De speelpleinwerking zomer is vlot verlopen o.a. omdat zowel een hoofdmonitor als op elke locatie 

een zorgmonitor hebben kunnen inzetten. Dit was ook nodig omdat er heel wat nieuwe monitoren op 

de werking stonden. De werking ging weer door op twee locaties met telkens een capaciteit van 50 

kinderen.  In totaal bereikte we 367 verschillende kinderen met de speelpleinwerking. In Pierenbos 

bereikten we gemiddeld in juli 38 en in augustus 42 kinderen per dag, in Zoersel was het gemiddeld 

bereik voor beide maanden 36 kinderen per dag.  

- Woeniez@joeniez: 

Omdat de jongeren vragende partij waren om in de zomer de woensdagactiviteiten in JH JoeNiz 

verder te zetten, werd voorgesteld om hiervoor een jobstudent aan te trekken. Het schepencollege wild 

hierop niet ingaan, maar stelde voor om aan de jongeren voor Bohicon te vragen om de permanentie te 

verzekeren. In ruil hiervoor kon de prijs van hun vliegtuigticket gedrukt worden.  

De jongeren hebben 6 weken permanentie voorzien. De laatste woensdag van augustus werd er met 18 

jongeren naar het tienerfestival van de Noorderkempen T-day gegaan onder begeleiding van de 

jeugddienst.  

Tine geeft aan dat het voorzien van permanentie wel echt nodig is. De jongeren dienen zeker begeleid 

te worden omdat ze bepaalde zaken niet opmerken. De eerste drie weken waren ze zelf niet van de 

partij en was er weinig opkomst.   

- Internationaal jeugdwerk :  
Tine is ook mee geweest met 4 andere jongeren naar Bohicon. De jongerendelegatie bestond uit 1x 

oud-KLJ Zoersel, 3x akabers, 1x speelpleinwerking. De chiromeisjes van Sint-Antonius die interesse 

toonden, zjjn allemaal afgehaakt. Het was goed dat er 2 mensen al een keertje eerder waren mee 

geweest. Ook nu waren er weer twee die misschien volgend jaar weer mee willen.  

Mocht je interesse hebben om mee te gaan met de editie september 2024, noteer dan alvast het 

infomoment op dinsdag 27/2/24 in lokaal 1.1 in het administratief centrum in je agenda.  

 

Inspraak en participatie : wie wil er meewerken in werkgroep verkiezingen 

De agendacommissie plant een bevraging voor zowel individuele jongeren als specifiek voor het 

jeugdwerk. We doen een oproep om een werkgroep verkiezingen te vormen. Deze werkgroep zou de 

binnen gekomen input uit de bevraging bekijken en enkele speerpunten die kinderen en jongeren 

aanbelangen naar voor schuiven voor de politieke partijen. Voel je je geroepen, of ken je iemand die 

hieraan wil meewerken, laat het asap weten aan de jeugddienst. De werkgroep komt een eerste keer 

samen na de herfstvakantie. We roepen ook op om met zoveel mogelijk je mening te delen door de 

bevraging ten laatste in de herfstvakantie in te vullen.  
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Lokalenmap jeugdlokalen.  

De schepen voor jeugd wil de website en de checklist van de Lokalenmap onder de aandacht te 

brengen. Chiromeisjes Sint-Antonius contacteerde hem ivm het verzekeren van hun lokaal. Ze vroegen 

zich af of hun lokaal nog wel in orde was. Door het invullen van de checklist krijg je een goed beeld 

van welke euvels je best eerst aanpakt en voor welke je op lange termijn een oplossing moet zoeken.  

Iedereen heeft ooit een lokalenmap gekregen. Je zou deze dus ook moeten terugvinden in jullie lokaal. 

Je vindt hierin heel wat nuttige info over het beheren van je lokaal. Zeker een aanrader om jullie 

brandveiligheidsverantwoordelijken hier eens naar te laten kijken.  

We verwachten ook dat jullie daar jullie keuringsattesten in bij houden.  

 

https://www.jeugdlokalen.be/publicatie/lokalenmap 

https://www.jeugdlokalen.be/publicatie/checklist-brandveiligheid 

 

Adviseren   

 

Subsidiereglement ter promotie van het publiek stellen van AED-toestellen.  

 

De schepen licht toe dat het subsidiereglement tot doel heeft om het aantal AED-toestellen in onze 

gemeente te verhogen door verenigingen te subsidiëren. De subsidie is tweeledig.  

- Eenmalige subsidie voor een buitenkast zodat het AED-toestel publiek kan worden 

aangeboden buiten het afgesloten verenigingenterrein.  

- Een subsidie van max 150 euro per jaar voor onderhoud van het door verenigingen 

aangekochte toestellen die publiek (niet exclusief voor leden/ klanten) worden 

aangeboden.  

 

Chiro Waks informeert naar gemiddelde kostprijs van aankoop van een toestel en of dit gefinancierd 

wordt ? De schepen geeft aan dat de aankoop gemiddeld 1500 euro kost maar dit niet gesubsidieerd 

wordt.  

 

ADVIES JEUGDRAAD:  

De jeugdraad heeft geen probleem dat verenigingen worden gestimuleerd om via het 

subsidiereglement AED-toestellen publiek beschikbaar te stellen. De jeugdraad geeft een positief 

advies bij het voorliggende reglement maar stelt wel de vraag  dat als blijkt dat volgens het eerdere 

advies van de jeugdraad, dit niet garandeert dat er centraal in elke deelgemeente een AED-toestel 

komt, de gemeente ertoe bereid is om zelf centraal een AED-toestel in elke dorpskern te voorzien?  

 

Goed zichtbaar en snel (6 min-regel) bereikbaar zijn van een AED-toestel is noodzakelijk is om een 

goede reanimatie te kunnen starten. Hoe sneller je een AED inzet bij een hartstilstand, hoe groter de 

overlevingskans. De jeugdraad doet de suggestie om aan de voorgevel van de 3 bibliotheken in 

combinatie met de nodige signalisatie op te hangen zodat snelle inzetbaarheid bij een hartstilstand in 

de dorpskern mogelijk is.   

 
 
Aanvragen speerpuntacties :  

Er werden geen aanvragen speerpuntacties ingediend.  

 
 
 
 
 

https://www.jeugdlokalen.be/publicatie/lokalenmap
https://www.jeugdlokalen.be/publicatie/checklist-brandveiligheid
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Aan u 
 

Voorstellen en suggesties rond de kind- en jeugdvriendelijkheid van de gemeente 

- Scouts Zoersel vraagt of er afspraken kunnen gemaakt worden rond samenvallende evenementen. 

Soirée Rosée van TC De Kievit viel samen met Nacht van de Long Man. Scouts heeft altijd een 

vast moment : weekend dichtst bij 15 augustus.  

➔ Scouts neemt hiervoor zelf best contact op met TC De Kievit om dit onderling te 

bespreken.  

Vaststellingen fuiven  :  

- Algemeen stellen we vast dat er minder jeugd naar de fuiven komt. Fuiforganisatoren zien 

dan ook hun inkomsten dalen en de uitgaven stijgen. Vb Beachparty was op vrijdag de 

tent maar half vol 

- Het fenomeen voordrinken zie je ook overal. Gevolg is dat er weinig drank verbruikt 

wordt op de fuiven.  

- Heel jonge fuifgangers . 15 tot 17 jarigen. De 18 tot 23 jarigen haken af.  

- Security vinden is een probleem : bij scouts heeft de firma 1.5 week op voorhand 

afgezegd. De interventieploegen van de politie waren op de hoogte en patrouilleerde in de 

buurt. Er was ook direct contact met patrouilleploeg en organisator.  

➔ Scouts vraagt of dit volgend jaar opnieuw zou mogen ?  

 

- Akabe zoekt leiding.  

De jeugddienst informeert of er al een aanzet is van een gebruikersovereenkomst tussen Natuurpunt en 

de twee jeugdverengingen JNM en Akabe voor het gebruik van Domein De Welvaert.  

Akabe hoopt dat hier over gesproken wordt op het overleg van 3/10. De bedoeling zou zijn dat ze in 

september volgend jaar met hun werking daar opstarten.  

- Op 20 oktober : nacht van de jeugdbewegingen organiseert JH Zoezel een Cantus voor 

jeugdverenigingen  

- Chiro Waks vraagt of hun grasveld helemaal gemaaid kan worden ipv delen niet. Het speelveld wordt 

volledig gebruikt om te spelen. Ze vragen om zeker voor Waksation nog een maaibeurt te voorzien. 

Chiro contacteert hiervoor best : onderhoud@zoersel.be 

 

 

Aankondigingenrondje openbare activiteiten 

06/10/23 : Waksation – fuif - Chiro Waks - Kermisplein 

07/10/23 : Waksation – Quiz – ChiroWaks – Kermisplein, inschrijven 

14/10/23: Vlaaienslag – KLJ Halle – 13-16u, KLJ-lokalen 

20/10/23:  Cantus – JH Zoezel – 20u inschrijven 

27-29/10/23 : Mosselslag + biertent – chiromeisjes SA-inschrijven 

31/10/23 : Halloween party – JH Zoezel, 21u  

4-5/11/23: Spaghettidagen – chirojongens SA 

1-31/10/23 : Oktobermaand JH De Non  

10/11/23 : Pubquiz – JH Zoezel – 20u 

18/11/23 : cursus CPR- Reanimatie voor jeugdwerkers – 9-12u, Bremberg  

18/11/23 : Pannenkoekenslag, KLJ Halle, 13-18u KLJ-lokalen  

24/11/23 (On)Rusthuis – JH Zoezel – 13u 

16/12//23 : Quiz – KrisKras Akabe -  19.30u Halle Luja – inschrijven 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:onderhoud@zoersel.be
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Post en Weetjes   

 
- Vormingsbrochure Huis van het Kind 

- Kempen Kampen : oproep : vrijetijdsactiviteiten voor jongeren typisch voor de 

Kempen 

- Sinds 1 mei kunnen 16-jarigen en EU-burgers zich registreren om te stemmen voor 

de Europese verkiezingen in 2024: afgeschaft.  

- Oproep dienst Welzijn ikv 10 daagse GGZ : stenen schilderen 

- 29/9/23   Oude Beesten, Nieuwe mensen  

- Vrij 13 oktober : HVK tienerfuif  (12-15 jaar- alcoholvrij) in JH Ahoy Wijnegem 
 

Volgende jeugdraad :  

26/10/23  19u agendacommissie  

9/11/23 20u jeugdraad, 1.1 Bethaniënhuis 


